
Melkøya elektrifisering – skaper ikke nye arbeidsplasser i Finnmark.

I NRK Politisk kvarter møter Sylvi Listhaug olje og energi minister Terje 
Aasland, temaet er elektrifisering av Melkøya. 
Sylvi Listhaug peker på at det vil ikke bli produsert kraft nok og konsekvensene
blir høyere priser på strøm og de som vil utvikle ny virksomhet får ikke den 
strømmen som skal til. Så peker hun også på det faktum at elektrifiseringen har 
ingen ting å si for globale utslipp. Det pynter på norsk klimaregnskap men har 
ingen ting å si for verdens klimaregnskap. Samtidig eksporteres gassen og gir 
utslipp i de land der den benyttes.
Bygging av kraftlinjer til Melkøya er også ødeleggende for natur og miljø.
I sum er elektrifisering av Melkøya en ressursbruk som ikke bare er bortkastet 
men som kunne ha vært brukt til å bygge og utvikle landsdelen. 

Norges næringsminister Jan Vestre var fraværende i diskusjonen. Hvilken 
næringsutvikling ser han for seg i regionen? Olje og gassnæringen er jo oppe og
går, så det må være snakk om å se for seg hva som kunne komme av ny 
virksomhets utvikling!

Det vil si, man besvarer først spørsmålene hvor er det mulig og er det behov for 
ny virksomhet og så bygger man ut kraftproduksjon og infrastruktur / nettet 
deretter. Dette må det etableres en plan for og det er ikke  Aaslands jobb. Han 
skal kun levere kraften der det er behov for den. 

MDG mener at løsningen er CO2 fangst. Det må vel bety at Equinor bør 
pålegges dette og at kostnadene dekkes av inntekter fra gass-salget! Inntekter 
som skal gå til samfunnet.

Elektrifisering av Melkøya er ikke løsningen. Unødvendig ressursbruk! Skaper 
ikke ny virksomhet i Finnmark!  
 

 
 


